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Protokół Nr 16/2017 
Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Miastkowo 

z dnia 19 maja  2017 r. 
 

Posiedzenie Komisji odbyło się dnia 19 maja 2017 r. w lokalu Urzędu Gminy –  
pokój nr 9 w godz. 800 – 1030.  

Posiedzenie prowadził  członek komisji Danuta Zajączkowska (z up. Przewodniczącego 
Komisji). Na 3 osobowy skład Komisji w posiedzeniu uczestniczyło 2 członków Komisji. 

Informację o terminie, miejscu i porządku posiedzenia podano do publicznej wiadomości 
poprzez wywieszenie zawiadomienia na tablicy ogłoszeń w Urzędzie Gminy i umieszczenie  
w BIP Urzędu Gminy.  

 
Członkowie obecni na posiedzeniu: 
1. Jarosław Włodarski 
2. Danuta Zajączkowska 
 

Członkowie nieobecni: 
1. Agnieszka Komor 
- lista obecności w załączeniu.  
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
1. Kazimierz Górski  - Wójt Gminy   
2. Bożena Wilk  - Skarbnik Gminy 
 
PORZĄDEK  POSIEDZENIA: 
 
1.  Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku dziennego. 
2.  Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
3. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu    
      gminy za 2016 r. oraz wystąpienie o absolutorium dla Wójta Gminy. 
4.   Zapytania i wolne wnioski. 

 PRZEBIEG POSIEDZENIA: 

Ad.1. Pani Danuta Zajączkowska dokonała otwarcia posiedzenia witając wszystkich zebranych. 
Na podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność posiedzenia i zapoznała z porządkiem 
dziennym, który Komisja w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła do realizacji.  
Za przyjęciem porządku dziennego głosowało 2 członków Komisji, przeciwnych nie było, 
wstrzymujących się od głosu nie było. 
 
Ad.2. Następnie przedstawiła protokół z poprzedniego posiedzenia. Do protokołu nie wnoszono 
żadnych uwag. W związku z powyższym przyjęcie protokołu poddała pod głosowanie jawne.  
Za przyjęciem protokołu głosowało 2 członków Komisji, przeciwnych nie było, wstrzymujących 
się od głosu nie było. Pani Zajączkowska stwierdziła, że protokół został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad.3. Pani Zajączkowska poinformowała, że wszyscy otrzymali materiały będące przedmiotem 
posiedzenia tj. sprawozdanie z wykonania budżetu gminy oraz sprawozdanie finansowe za 2016 r. 

Następnie poinformowała, że pozostałe Komisje Rady Gminy odbyły posiedzenia 
dotyczące wykonania budżetu i sprawozdania przyjęli bez uwag. 
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Wójt przedstawił realizację budżetu gminy za 2016 r. informując, że budżet zamknął się 
dodatnio. Poinformował, że uchwalony przez Radę Gminy budżet był kilkakrotnie zmieniany  
w ciągu roku, a w wyniku dokonanych zmian plan dochodów został wykonany w kwocie 
19.888.445,17 zł co stanowi 96,32 % , natomiast plan wydatków wykonano w kwocie 
18.975.082,98 zł co stanowi 88,20 %. Na realizacje inwestycji wydatkowano kwotę  
1.204.323,75 zł stanowiącą 58,36% planowanych wydatków na inwestycje. Wydatki bieżące 
zostały zrealizowane w 90,41 %. Gmina nie posiadała wymagalnych zobowiązań z terminem 
płatności do 31 grudnia 2016 r.  
 Komisja dokonała analizy informacji o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego. 

Wójt przedstawił uchwałę Nr IV.00321-10/17 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 19 kwietnia 2017 r. w sprawie wyrażenia opinii  
o przedłożonym przez Wójta Gminy Miastkowo sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy 
 za 2016 rok – opinia pozytywna w załączeniu do protokołu. 
 Nie zabierano głosu w dyskusji nad wykonaniem budżetu gminy za 2016 r.  
 Dokonując analizy Komisja nie wnosiła żadnych zastrzeżeń do wykonania budżetu gminy 
za 2016 rok. Stwierdzając, że gospodarka finansowa gminy była prowadzona z zachowaniem 
wymogów ustawy o finansach publicznych. 

Przebieg realizacji dochodów i wydatków był prawidłowy. Wójt realizując zadania 
związane z wykonaniem budżetu, kierował się zasadą celowości, legalności, rzetelności  
i oszczędności w gospodarowaniu środkami publicznymi. 
 W związku z powyższym P. Zajączkowska przyjęcie sprawozdań poddała pod głosowanie 
jawne. Za przyjęciem głosowało 2 członków Komisji, przeciwnych nie było, wstrzymujących się 
od głosu nie było. P. Zajączkowska stwierdziła, że Komisja wydała jednogłośnie pozytywną 
opinię w przedmiotowej sprawie. Następnie przygotowano opinię Komisji o wykonaniu budżetu 
Gminy Miastkowo za 2016 r., którą Komisja w głosowaniu jawnym przyjęła jednogłośnie  
(za przyjęciem opinii głosowało 2 członków komisji). Sprawozdania  oraz opinia Komisji  
w załączeniu do protokołu. 

W związku z tym, że sprawozdanie zostało przyjęte bez zastrzeżeń, Komisja jednogłośnie 
wnioskuję o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy. Za udzieleniem absolutorium głosowało  
2 członków Komisji, przeciwnych nie było, wstrzymujących się od głosu nie było. 

Następnie Komisja przygotowała wniosek o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy który 
zostanie przedłożony Przewodniczącemu Rady. Wniosek Komisji w załączeniu do protokołu. 
 
Ad.4. W punkcie zapytania i wolne wnioski P. Zajączkowska zapytała o następujące sprawy:  

• kiedy rozpocznie się budowa świetlicy w Zaruziu? 
  Wójt wyjaśnił, że czekamy na ogłoszenie naboru wniosków. Jeśli będzie taka 
 możliwość to złożymy wniosek, a jeśli nie będzie ogłoszonego naboru a  Rada uzna że 
 trzeba  rozpocząć budowę, zrobimy to z własnych środków. 

  P. Włodarski zaproponował, żeby pracownicy pilotowali sprawę i trzeba ogłosić 
 przetarg na budowę, ponieważ minęło 2,5 roku a my dalej stoimy w miejscu, 
 

• co z zakupem ciągnika? 
 Wójt wyjaśnił, że zbierzemy oferty i sprzęt zakupimy. 
      P. Włodarski stwierdził, że jest już trochę późno, bo do tej pory był martwy okres  
 i przy zakupie można było dobrze wynegocjować cenę, 
 

• co z boiskiem przy szkole w Rydzewie? 
 Wójt poinformował, że był ogłoszony nabór, wniosek o dofinansowanie został złożony  
 w LGD. Przeszedł wstępną procedurę - został pozytywnie oceniony i obecnie czekamy  
 na informację z Urzędu Marszałkowskiego o dalszej procedurze, 
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• czy coś wiadomo na temat budowy chodnika na ul. Nowogrodzkiej w Miastkowie?. 
 Wójt wyjaśnił, że w tej sprawie spotka się Dyrektorem Zarządu Dróg Wojewódzkich  
 w Białymstoku, 

 
• co z dokumentacją na drogi :Rydzewo  Gozdy - Kaliszki, Drogoszewo - Rydzewo Gozdy. 
 Wójt wyjaśnił, że dokumentacja jest w trakcie opracowywania, 
 
• czy można byłoby zrobić chodnik na ul. Kacpra Wielocha w Miastkowie jeśli byłaby taka 
 możliwość? 

 Wójt wyjaśnił, że byłoby to możliwe w przyszłości, jeśli w budżecie będą zabezpieczone  
 środki.  
 
 W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji i wyczerpaniem porządku dziennego  
P. Zajączkowska zamknęła posiedzenie Komisji. 
 
 
 
Protokołowała: 
 
Barbara Kalinowska        Z up. Przewodniczącego Komisji 
 
                   Danuta Zajączkowska  
             ( członek Komisji) 
 
 
 
 
 


